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折页背面

使用前请详细阅读用户手册后操作

连接方式 操作指南 产品参数

合格证

保修说明

保修记录

出厂日期：

检验员：
蓝牙名称：CP_L08_BT

USB设备名：CP_L08_USB
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蓝牙连接

音量调节

长按2s电源键，设备开机/关机，电源指示灯长亮/熄灭

长按2s蓝牙键：蓝牙指示灯快闪，清除配对记忆，进入强制配对模式

长按2s录音键：录音指示灯长亮，PC连接USB读取录音文件

短按闭音键：红色音量指示灯全亮/熄灭，麦克风闭音/开音

短按录音键：录音指示灯闪烁/熄灭,录音开启/停止

短按录音键：录音指示灯熄灭，取消录音文件读取功能

接入充电线：绿色电源指示灯代表电量满电，橙色电源指示灯代表充电中

短按音量键+：白色音量指示灯带加长，音量增加

短按音量键-：白色音量指示灯带缩减，音量减少

功能 描述

闭音

录音

录音文件

充电

蓝牙指示灯慢闪，蓝牙待连接

蓝牙指示灯长亮，蓝牙已连接

保修内容 保修日期

产品型号 购买日期

包装附件

电池

接口

产品重量

产品尺寸 120*55*16.5mm

109克

录音(可选功能) 持续录音24小时

蓝牙5.0、Type-C

USB数据线

4~6小时、额定输入：5V  2A

规格 参数

充电连接

1 2 3 售后保修 4

    感谢您购买本公司产品，本公司所有产品均享受7天包换、1年保修的售后服务

政策，为了确保您的合法利益，请详细阅读本保修卡并妥善保管。

1、此保修卡作为本公司产品保修的唯一凭证。

2、产品自售出之日起7天内，如发生性能故障，产品本身及包装完整无划伤，则可

更换同型号的产品(人为因素除外)。

3、产品自售出之日起1年内，如发生性能故障，可享受保修服务(人为因素除外)。

4、超出产品保修期的不在保修范围内。

5、配件不在保修范围内。

6、非工作人员自行拆机的不在保修范围内。

7、未能提供保修卡的不在保修范围内。

充电头

插线板

移动电源

注意事项：

蓝牙连接

USB连接

Please read the user manual carefully before using.

Connection
Certificate

Maintenance Records
Bluetooth connection name: CP_L08_BT

USB device name: CP_L08_USB

Maintenance content Date of maintenance

Product model Purchase date

Date of production:

Examination clerk:

Charging

1 After-sales Warranty 4

Warranty Note
Thank you for purchasing our products. All our products follow after-sales service
policy of 7-day replacement and 1-year warranty. To ensure your legitimate interests,
please read this warranty card carefully and keep it properly.
1. This warranty card is the only certificate for the warranty of the machine.
2. Within 7 days from the date of sale, the machine can be replaced by the same
model if there is only a performance failure while the machine itself along with the
package are guaranteed to be in good condition.
3. Within 1 year from the date of sale, the machine follow warranty service policy
(excluding human factors) in case of performance failure.
4. The machine exceed 1 year is not covered by this warranty.
5. Accessories are not covered by the warranty.
6. The machine which was dismantled by Non-staff personnel is not covered by the
warranty.
7. The machine without a warranty card is not covered by this warranty.

Charging head

Patch panel

Power bank 

Bluetooth

USB

80mm

60mm

USER MANUAL

为保证产品更好的持续使用，建议连续3个月内至少进行一次设

备开机，开机持续时间在1小时以上；

蓝牙和USB均有连接时不要同时进行工作；

设备正在通话状态下不能同时读取录音文件；

请务必确保数据线连接电脑后能识别为音频设备；

蓝牙连接状态下如果空闲超过30分钟，设备将会自动关机；

产品数据均为实验室测试结果，实际使用以实物为准；

如果发现通话声音异常，请先检查通话网络的连接和信号是否稳

定正常；

Operation Guide Specifications
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Accessories

Batty life

Interface

Weight

Size 120mm*55mm*16.5mm

109g

Record(Optional) Continuous for 24h

Bluetooth5.0、Type-C

USB-A to Type-C cable

4h~6h、INPUT：5V    2A

Item Parameters

2 3

NOTE
To ensure better and sustained use of the product, it is recommended 
to turn on the device at least once within 3 consecutive months, with a 
boot time of more than 1 hour.
Do not operate both Bluetooth and USB simultaneously. 
Recorded files cannot been accessed while the device is in a call.
Please make sure that the device been recognized as an audio device 
after connecting to the computer via USB cable. 
The device will automatically power off after been idle for more than 30 
minutes in Bluetooth connection state.
Product data is for reference only which based on testing results of 
Laboratory and the actual product shall prevail!
Network and environmental factors may potentially impact the 
performance of device usage. It is recommended to use the device in a 
well-connected network environment.  

 

Power on/off

Bluetooth
connection

Press and hold power button for 2s to power on / off the machine.

BT light flashes quickly and the machine is put to pairing mode by pressing 
and holding the button for 2s.

Functions Description

BT light flashes slowly when the machine waits for connection.

BT light stays on when the machine has been connected.

Volume

Turn on USB drive mode by pressing and hold record button for 2s while record light on.

Mute/unmute microphone by pressing mute button while red volume light be on/off.

Start/stop recording by pressing record button while record light flashes/off.

Turn off USB drive mode by pressing record button whild record light off.

Orange light on when charging.Green light on when battery life reaches 100%.

Press volume+ button to turn volume up while volume light increases.

Press volume- button to turn volume down while volume light decrease.

Mute

Recording

Recording
files

Charging



This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not 
cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause 
undesired operation

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of 
the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential 
installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance
 with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that 
interference will not occur in a particular installation.
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the 
equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Warning: changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's 
authority to operate the equipment

The devices has been evaluated to meet general RF exposure requirement， the device can be used in portable exposure 
condition without restriction


